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Hemsida 
3 meddelanden

hans@ornhagen.se <hans@ornhagen.se> 1 augusti 2021 15:08
Svara: hans@ornhagen.se
Till: Birgitta Forsén <birgittagforsen@gmail.com>, Bert Westenberg <westenbergbert@gmail.com>

Hej 

Nu förstår jag varför jag inte såg några sponsorer på vår hemsida. Man måste klicka på "Märket" för att få upp listan. 
Det var inte uppenbart för mig och kanske vore det enklare om loggorna ligger på 1:a sidan man får upp efter att ha
klickat i "gardinen". Det kan ju finnas andra som reagerar som jag och tror att vi inte har några sponsorer. Det finns ju
andra som också tycker att hemsidan blivit lite för komplicerad med många underrubriker. 
Om nu Pär skall fixa till hemsidan kanske man skulle kunna arrangera ett Skype/Zoommöte tillsammans med honom
för att förklara hur vi skulle vilja ha det. 

Hälsn 
Hans Ö

Bert Westenberg <westenbergbert@gmail.com> 1 augusti 2021 17:45
Till: Örnhagen Hans <hans@ornhagen.se>
Kopia: Birgitta Forsén <birgittagforsen@gmail.com>, Tomas Jangvik <tomas.jangvik@gmail.com>

Det verkar bli många turer i ärendet Hemsidan!
Vill bara göra ett nytt försök att förtydliga vad som är på gång.
1. Jag har tagit kontakt med Pär på eget initiativ och fått en positiv respons.
2. Bett honom ge ett kostnadsförslag  om han skulle vilja vara intresserad av att  uppdatera hemsidan och göra
nödvändig inlägg i mappar.
3. På detta har han svarat positivt och vi kom fram till en kostnad av 1 200 kronor fr o m 1 augusti  och året ut.
4. Skickade honom Hans Ö:s synpunkter på diverse smärre ändringar. 
5. Med Pärs iver och snabbhet inväntade han inte mitt besked huruvida styrelsen godkände detta förslag. 
6. Den diskussion vi haft gäller enbart att få hemsidan att fungera, vara aktuell och inte några grafiska
"utflykter", dvs ändra layout.
7. Tomas J och jag har åtagit oss att kontakta av oss kända konsulter som kan bygga hemsidor och avser återkomma
när vi fått besked om de är intresserade resp kostnadsförslag.
8. Toomas Tamme ser jag som inte aktuell längre.
9. Låt oss dvs, TJ och BW, få klart med att Pär enbart håller hemsidan uppdaterad och inga layout diskussioner.
TJ och BW  presenterar snarast ev resultat från kontakterna med konsulterna vad gäller layout av hemsidan. Ev
skulle den konsult Båtmuseet anlitar för att bygga upp en ny hemsida kunna ta sig SDHFs hemsida, dvs layout.
10. Lyckas vi inte med det står det styrelsen fritt att agera efter annat upplägg, men i den diskussionen är jag inte
med längre.
Ytterligare ett försök att förtydliga vad jag tidigare framfört till er,
Bert

[Citerad text är dold]

Birgitta Forsén <birgittagforsen@gmail.com> 1 augusti 2021 17:49
Till: Bert Westenberg <westenbergbert@gmail.com>
Kopia: Tomas Jangvik <tomas.jangvik@gmail.com>, Örnhagen Hans <hans@ornhagen.se>

Tack! Tycker detta var klart och tydligt redan, men det skadar inte med att vara extra tydlig. Skall kolla vad som gjorts
och komplettera med lite material. 
Vi hörs!
Birgitta
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